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Referat af generalforsamlingen 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent 

Gert Jensen blev valg. Gert konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og 

herefter startede mødet. 

 

2. Formandens beretning inkl. information omkring evt. udvidelse af grundejerforeningen 

Ken fortalte at der havde været afholdt 2 bestyrelsesmøder siden sidste generalforsamling og 

at de primært havde drejet sig om den evt. udvidelse af grundejerforeningen. 

Udvidelse bliver dog ikke til noget, da kun 4 af de 6 evt. nye husstande stemte for, 1 stemte 

imod og 1 undlod at stemme. 

Don energi forventer stadigvæk at gennemføre nedgravningen af luftledningerne i 

slutningen af 2012. 

Vi forventer at komme forbi alle husstande i uge 24-25 og evt. give påbud hvis der ikke er 

ryddet ukrudt. 

Snerydningen var også stor i år og vi forventer stadigvæk at benytte den tidligere operatør. 

Vi fik desværre ikke gennemført lapning af vejene, da tilbuddet på 125.000 kr. var for højt. 

Husk at der i sommerperioden (juni til august) i weekenden ikke må slås græs mellem 12 og 

15. 

 

3. Regnskab 

Der var ingen kommentarer til regnskabet 

 

4. Valg af Formand (Ken Myhre er villig til genvalg) 

Ken Myhre blev genvalgt 

 

5. Valg af Bestyrelsesmedlem (Jørn Bækgaard er villig til genvalg) 

Jørn Bækgaard blev genvalgt 

 

6. Valg af Bestyrelsesmedlem (Benny V. Larsen er villig til genvalg) 

Benny V. Larsen blev genvalgt 

 

7. Valg af 1. suppleant 

Charlotte Hjorth blev valgt (C.ROED.HJORTH@GMAIL.COM) 
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8. Valg af 2. suppleant 

Henrik Skov blev genvalgt 

 

9. Valg af 2 revisorer 

De 2 tidligere revisorer Gert Jensen og Tove Westermann blev genvalgt 

 

10. Indkomne forslag 

Ingen 

 

11. Evt. 

Bestyrelse bør undersøge hvad vi kan gøre ved den manglende snerydning udenfor 

kolonihaverne. 

De evt. 6 nye husstande forenden af Nairobi alle skal ikke deltage i vores snerydning 

fremover. 

Hullerne i kamerunvej udenfor kolonihaverne er igen ved at dukke frem, så bestyrelse skal 

kontakte kommunen allerede nu. 

Det bør undersøges om kolonihaverne kan tvinges til at lægge nye asfalt på kamerunvej, 

hvis vi gennemfører en større renovering af vejene i vores grundejerforening herunder 

kamerunvej.  


